

Level: Four Subject: Islamic Education Due date: 30/11/2025		المستوى: الرابع المادة: التربية الإسلامية تاريخ التسليم: ٢٠٢٥/١١/٣٠
--	---	--

ملاحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي.

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book **if possible**.

- مراجعة معنى (الإسلام والإيمان والإحسان) ص 131-132 من كتاب الإسلامية 3 لتعزيز الإستيعاب.
- Revise the meaning of (Islam, Iman and Ihsan) on P.132-131 Islamic Education Book 3.
- مراجعة أسماء الله الحسنى (السميع, البصير, العليم) على الصفحة 21 لترسيخ الإستيعاب.
- Revise Allah is All-Hearing, All-Seeing, All-Knowing on P. 21 to consolidate comprehension.
- الإجابة عن الأسئلة التالية لترسيخ الفهم والإستيعاب.
- Answer the following questions to consolidate comprehension.

التمرين الأول: اشرحوا باختصار معنى كلمة الإحسان وكتبوها في دفتر الواجب البيتي.

Q 1: Briefly explain what is meant by (Ihsan)? write it on your homework book.

التمرين الثاني: اختر الإجابة الصحيحة وكتبوها في دفتر الواجب البيتي.			
Q 2: Choose the correct answer and write them on your homework book.			
1.The All- hearing	ج. العليم	ب. البصير	أ. السميع
2.The All-seeing	ج. البصير	ب. السميع	أ. العليم
3.The All-knowing	ج. السميع	ب. العليم	أ. البصير

التمرين الثالث: أجبوا على السؤال التالي وكتبوه في دفتر الواجب البيتي.

Q3: Answer the following question and write it on your homework book.

How should I behave knowing that Allah is All-Hearing, All-Seeing and All-knowing?

.....

.....

.....

.....